
חוק החקלאות מסתובב כבר הרבה שנים במסדרונות הכנסת 
כשבכל פעם הלובי החקלאי מנסה לקדם אותו. ח"כ רם בן 
ברק ראש הלובי החקלאי בכנסת מרשימת יש עתיד אומר 

לנו "זה חוק מאוד כללי, הוא לא ספציפי אבל הוא אומר שכל 
החלטה המתקבלת בכנסת צריכה לקחת בחשבון את החקלאות 

הישראלית. זאת אומרת שאם מחר בבוקר מתקבלת החלטה 
העלולה לפגוע בחקלאות, כמו ייבוא עגבניות, צריך לוודא 

שההחלטה איננה פוגעת בחקלאות הישראלית ובמרחב הכפרי".
איפה החוק עומד היום?

"בעצם החוק מוכן וממתין להחלטת וועדת השרים לחקיקה, 

כרגע זה עדיין תקוע ולצערי זה יישאר תקוע עד שתהיה 
כאן ממשלה חדשה, ממשלה האוהדת את מפעל החקלאות 
הישראלית. אני מאמין שבסופו של דבר זה יקרה. הקורונה 

הוכיחה מה שתמיד ידענו, כי ישראל היא סוג של אי ואנחנו 
חייבים לשמר את ייצור החקלאות בעיתות משבר ומלחמה 

וזאת מבלי לדבר על ייצור כחול לבן, ציונות ועוד". לפני 
כחודש צויין בכנסת יום החקלאות ועל כך אומר בן ברק "כל 

הארגונים החקלאים הגיעו ואין ספק כי צריך לעשות שינוי 
כיוון אחרת לא תהיה כאן חקלאות. השינוי צריך להיות 

ראשית, בהבנה כי החקלאות, בכל העולם, נתמכת אחרת 
היא לא כלכלית. גם בישראל צריך מודלים, אי אפשר לייצר 

חקלאות כשהעובדים יקרים, המים יקרים ובסופו של דבר 
החקלאים צריכים להתחרות בחקלאים מחו"ל המקבלים 

תמיכות ישירות מהממשלות שלהם. ולכן חייבים לייצר מודל 
שיאפשר לחקלאי ישראל להיות תחרותיים. דבר נוסף שמירה 

על החקלאות הישראלית, היא שמירה דמוגרפית על גבולות 
ישראל בפריפריה".   ▲

ח"כ רם בן ברק ראש השדולה החקלאית בכנסת 

"החקלאות הישראלית חייבת 
תמיכה, אחרת היא תיעלם"

לפני כחודש הונח, שוב, חוק החקלאות 
על שולחן הכנסת, ח"כ רם בן ברק ראש 
השדולה החקלאית אומר ל'משק הבקר 

והחלב "החוק בעצם מוכן אך לצערי הוא 
תקוע עד שתקום כאן ממשלה חדשה"   •

השנה ייערך במתכונת מצומצמת אך בהחלט מעניינת, 
כנס הבקר והצאן השנתי. הכנס ה-32 במספר, יהיה כולו 
וירטואלי ויכלול הרצאות מגוונות, תוכן חדשני ומאתגר. 

בין שאר ההרצאות ישמעו המשתתפים על עתיד ענף החלב, 
השפעת הקורונה על הענף בעולם, מי מפחד משומן החלב, 

המהפכה הגנומית, חשיבות המגנזיום בהזנת פרות חלב ועוד 
ועוד.  בסיום הכנס יוכלו המשתתפים לצפות בהופעת סטנד 

אפ של רותם אבוהב. במושב הראשון ישתתפו ד"ר נחום 
איצקוביץ, מנכ"ל משרד החקלאות, ענת גרוס, מנכ"לית 

תשלובת החלב תנובה, איציק שניידר, מנכ"ל מועצת החלב, 
ליאור שמחה, מנכ"ל התאחדות מגדלי בקר, אבשלום וילן, 
מזכ"ל התאחדות חקלאי ישראל. נושא הפאנל, ענף החלב 

2030. בכנס יוכלו המשתתפים להנות ולהתרשם מתערוכה 
וירטואלית של תעשיית החלב, תוך אפשרות ליצירת קשר 
ישיר עם המציגים. הרשמה מוקדמת הינה הכרחית ואיננה 

כרוכה בתשלום. .  ▲

הכנס השנתי הוירטואלי 
של מדעי הבקר והצאן

כידוע לכולם, הכנס השנתי של הענף, 
אינו מתקיים השנה במתכונתו הרגילה 

וזאת עקב התפרצות מחלת הקורונה. אך 
מארגני הכנס החליטו להפיק את כנס 

הבקר הווירטואלי הראשון מסוגו. אז פנו 
לכם את התאריך, ה-23.12 בשעה 10:00

]16[

אייל בן נר-052-3908840
אילנה מינרבי-054-7740617

mrmz@ambar.co.il


